
ZAPISNIK 

s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline, održane 13. prosinca 2017. godine, u Gradskoj vijećnici s 

početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Ćurko Filip, Fučkan Zoran, Gjurašin 

Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj Marija, Pecak Željko, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, 

Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado 

 

OSTALI NAZOČNI:  
Gradonačelnik Hrvoje Košćec  
Zamjenici gradonačelnika  Mario Dukarić i Ines Pavković Hrupec 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i ostale poslove 
Vlasta Kašnar – savjetnica za financije i proračun 
 
PREDSTAVNIK MEDIJA: 
Borko Samec – Radio Sveti Ivan Zelina  
Radovan Brlečić – Prigorje.hr 
 
Predsjednik Gradskog vijeća gospodin Darko Bistrički  pozdravio je sve nazočne, konstatirao da je sjednici nazočan 
dovoljan broj članova Gradskog vijeća za donošenje pravovaljanih odluka i zaključaka te predložio dnevni red 
kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. 
 

 

Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je usvojilo slijedeći 
 

D N E V N I    R E D: 
 

1. Usvajanje  zapisnika s  3. i 4.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. Donošenje I Izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
4. Donošenje Odluke o Izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
5. Donošenje Izmjena  i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu 

Svetom Ivanu Zelini u 2017. godini 
6. Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka  22. 

stavka 1.  Zakona  o komunalnom gospodarstvu na području Grada Svetog Ivana Zeline u 2017. godini 
7. Donošenje Izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2017. godinu 
8. Donošenje Izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
9. Donošenje Izmjena Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
10. Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu 
11. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
12. Donošenje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Svetom Ivanu Zelini u 

2018. godini 
13. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. stavka 1.  Zakona   
        o komunalnom gospodarstvu na području Grada Svetog Ivana Zeline u 2018. godini 
14. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2018. godinu 
15. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
16. Donošenje Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
17. Donošenje Odluke o potporama u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
18. Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 

i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2018. godinu 
19. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o porezima Grada Svetog Ivana Zeline  
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20. Donošenje Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne vodoopskrbe i javne odvodnje 
21. Donošenje  

A) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o  radu Savjeta mladih Grada Svetog Ivana Zeline  za  2016. godinu 
B) Zaključka o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Svetog Ivana Zeline  za 2018. godinu 

22. Donošenje 
A) Analize o stanju sustava zaštite i spašavanja, odnosno sustava civilne zaštite na području Grada Svetog 

Ivana Zeline za  2017.  godinu 
B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu s 

financijskim učincima za razdoblje od 2018. do 2020. godine 
   23. Donošenje Odluke o imenovanju ravnatelja Muzeja Sveti Ivan Zelina 

   24. Donošenje Odluke o imenovanju ravnatelja Gradske knjižnice Sveti Ivan Zelina 

   25. Donošenje Odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 

   26.  Donošenje  Zaključka o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Zelinskih komunalija d.o.o. 
   27.  Donošenje  Zaključka o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Voodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke     
           županije d.o.o. 
   28. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja u                                 

         dječjim vrtićima kojima  Grad Sveti Ivan Zelina nije osnivač  

   29. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na  Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika o  
          unutarnjem ustrojstvu i načinu rada  Dječjeg vrtića Proljeće 
 

 

Točka 1. 
Usvajanje  zapisnika s  3. i 4.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Zapisnike su vijećnici dobili uz Poziv za sjednicu, primjedaba na iste nije bilo, prijedlozi su dati na glasovanje i 

Gradsko vijeće jednoglasno je usvojilo Zapisnike s 3. i 4. sjednice Gradskog vijeća. 

 

Točka 2. 
Aktualni sat 

 
1. Vladimir Sever:  
 
Moje se pitanje odnosi na sportsku dvoranu; zamoljen sam od strane školskog odbora Osnovne škole Dragutina 
Domjanića da pitam imate li u planu popraviti paravane koji nisu u funkciji, a zbog efikasnosti nastave. U jednom 
trenutku u dvorani se nalazi preko 100-tinu djece i teško je organizirati nastavu u takvim uvjetima. 
 
Drugo pitanje odnosi se na prilaz dvorani, one stepenice su u katastrofalnom stanju, imate li u vidu to popraviti 
jer dolazi zima, počinju turniri, djeca idu u školu, a stepenice su opasne? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Prije dvije godine smo krenuli u popravak paravana, no uz sav trud,  obzirom da je proizvođač Elan koji to više ne 
proizvodi, a ne postoji ni jedan ovlašteni servis koji bi mogao izdati certifikat da taj paravan zadovoljava sve 
sigurnosne uvjete. Za sada možemo jedino dugoročno planirati zamjenu paravana novim, jer se ne usuđujemo to 
dati nekom neovlaštenom za popravak obzirom da je tamo zaista mnogo djece.  
 
Što se tiče prilaza dvorani, svi koji poznaju dvoranu znaju da je taj problem jako,  jako dug, zadnji pokušaj sanacije 
izvršen je prije 5 ili 6 godina, ona očito nije bila uspješna, i dalje imamo problem prokišnjavanja u donje prostore. 
Ovdje nije dovoljna samo sanacija, već su potrebni ozbiljni građevinski radovi. Razgovarali smo čak i sa 



3 
 
projektantom kojom prilikom smo mu predlagali da se taj dio natkrije, no on to ne dozvoljava. Zahvaljujemo na 
Vašem komentaru, pokušati ćemo iduće godine kvalitetno napraviti tu sanaciju prema pravilima struke.  
 
2. Stjepan Berulec: 
 
Bliži se Božić, ljudi imaju manje posla, pa se pomalo bave i nama u Zelini i ja sam danas dobio nekoliko pitanja 
i ona su otprilike bila formulirana na način da li u ovom momentu postoji većina u Gradskom vijeću?  Da li 
postoji većina potrebna za izglasavanje svih ovih stvari, jer ako ta većina ne postoji onda mislim da ne moramo   
trošiti vrijeme, ako ta većina postoji bilo bi u redu da se kaže tko je ta većina.  
 
Darko Bistrički: 
Mislim da nema potrebe za takvim pitanjem, to će se vidjeti uskoro. Kod svake točke će na nekoj strani biti većina. 
 
Stjepan Berulec: 
Mislite da nema o tome potrebe razgovarati?  
 
Darko Bistrički: 
Ne. 
 
3. Filip Ćurko: 
Pošto imamo u ovom dnevnom redu neke izvještaje kao što je Udruga mladih i imenovanje ravnatelja naših 
institucija ja bih predložio da se za slijedeću godinu, odnosno za Gradska vijeća u slijedećoj godini pripreme 
materijali proračunskih korisnika u smislu godišnjih izvještaja. Vidio sam da to drugi gradovi imaju. Zbog čega? 
Pa mi iz gradskog proračuna kao Grad financiramo i dječji vrtić i turističku i knjižnicu i muzej, to su naše 
komunalne tvrtke, a znamo zapravo vrlo malo o njihovom radu. Mislim da na principu drugih gradova kao što 
imaju godišnje izvještaje koji se daju samo za informaciju koja ne bi išla na glasanje nego kao informacija. I tako 
ti proračunski korisnici daju nekakav plan za izradu proračuna pa mora biti i nekakav godišnji izvještaj da je taj 
plan izvršen. Konkretno, gledao sam Gradsko vijeće Dugog Sela koje je naš al pari, znači ništa veći od našeg 
grada, oni imaju godišnje, odnosno čak i polugodišnje izvještaje svih proračunskih korisnika, čak i nekih 
sportskih klubova koji dobiju nešto više novaca iz gradskog proračuna, što bi po meni trebala biti neka normalna 
praksa. To bi bio prijedlog za neka buduća vremena, jer mislim da bi to zanimalo sve građane i nas gradske 
vijećnike.  Ti proračunski korisnici bi mogli reći neke svoje probleme, mogli bi se pohvaliti s nekim projektima 
koje su uspjeli realizirati, mislim da bi to kao nekakva dodatna rasprava bilo korisno ovom Gradskom vijeću. To 
je samo prijedlog pa Vi vidite gradonačelniče u kojem obliku i kada bi to bilo shodno dati na raspravu  i za 
informaciju, mislim da bi to bilo dosta korisno za sve nas. 
 
Krešimir Potočki: 
Samo kao replika, u principu, udruge tipa „turistička“ su obveznici javne objave. U principu ti svi podaci financijski 
su objavljeni javno i dostupni svima nama u bilo kojem obliku, naravno da se može to prodiskutirati na Gradskom 
vijeću kao neki materijal koji može biti zanimljiv za diskusiju. 
 
Filip Ćurko: 
Ako dopuštate, ja nisam mislio samo na financijske podatke, znam da je to javno dostupno, tko želi može vidjeti, 
nego tekstualni godišnji izvještaj. Kao što gradonačelnik daje polugodišnji izvještaj, ne da je samo  pet brojki nego 
piše što je radio …. 
 
Krešimir Potočki: 
To se vidi u bilješkama. 
 
Filip Ćurko: 
Ali ne vidi se  koje su bile ideje koje se nisu napravile, koje bi mogle biti, mislim da bi to mogao biti jedan materijal… 
 
Krešimir Potočki: 
Komparativni podaci se moraju vidjeti…. 
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Filip Ćurko: 
…vrlo dobar za raspravu. Zahvaljujem.  
4. Željko Pecak: 
Prilikom prošlogodišnje prezentacije vezano uz izgradnju bazena bilo je u nekoliko navrata explicite rečeno da 
se neće rušiti stogodišnja stabla na području bazena. Imao sam prilike čuti ovih dana da su se ta stabla rušila, 
pa bih htio znati zašto se rušilo, i drugo, zanima me u kojoj smo fazi vezano za izgradnju tih bazena ? 
 
Hrvoje  Košćec: 
Ja sam sigurno rekao da se neće rušiti stabla ako to neće biti potrebno, porušena su jedino stabla koja su bila 
toliko suha  i trula, odumiru i kao takva ih nije bilo pametno zadržati jer predstavljaju opasnost. Imamo čak i 
slike porušenih stabala čija je sredina velika šupljina. Grane su suhe, pucaju i padaju. Krajnji cilj je bio porušiti 
stabla kojima je nastupio vegetacijski kraj. Do sada smo podsadili  nekih dvadesetak mladih stabala visine od 
cca 3,5 metara, s time da u proljeće planiramo posaditi novih 20-tak do 30-tak stabala. Cilj nam je zaštititi dio 
šume koji je još dobar, ali sistematično ga obnoviti  kako bi ponovno za 10-tak godina imali mladu, zdravu šumu. 
 
Što se tiče samog projekta, potpisan je ugovor sa projektantskim uredom, nositelj projekta je tvrtka Pulsar 
arhitektura d.o.o. , izrada projektne dokumentacije je u tijeku, završili su geomehanički radovi , čekamo izvješća 
i prema planu  ta bi dokumentacija trebala biti gotova tijekom siječnja.  
 
 
Aktualni sat završio je u 19,15 sati. 

 
 

Točka 3. 
Donošenje I Izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 

 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiju i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnijela je Vlasta Kašnar. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, 

Žigrović Vlado. 

„Protiv“ su bili  Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip. 
 
„Uzdržan“ je bio Pecak Željko. 
 
Uz 13 glasova „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

I Izmjene i dopune Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
 
KLASA: 400-08/17-01/04 

UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 

 
 
Tekst Izmjena Proračuna nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
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Točka 4. 
Donošenje Odluke o Izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 

 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiju i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnijela je Vlasta Kašnar. 
 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, 

Žigrović Vlado. 

„Protiv“ su bili  Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip. 
 
„Uzdržan“ je bio Pecak Željko. 
 
Uz 13 glasova „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 
 

Odluku o Izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
 

KLASA: 400-08/17-01/05 

UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 

 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 
Točka 5.  

Donošenje Izmjena  i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Svetom 
Ivanu Zelini u 2017. godini 

 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
Obrazloženje materije podnio je gradonačelnik Hrvoje Košćec. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, 

Žigrović Vlado. 

„Protiv“ su bili  Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip. 
 
„Uzdržan“ je bio Pecak Željko. 
 
Uz 13 glasova „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  

 
Izmjene  i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Svetom Ivanu Zelini 

u 2017. godini 
 
KLASA: 363-01/17-01/14 
UR.BROJ:238/30-01/01-17-4 
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Tekst Izmjena i dopuna Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
 

Točka 6. 
Donošenje Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka  22. 

stavka 1.  Zakona  o komunalnom gospodarstvu na području Grada Svetog Ivana Zeline u 2017. godini 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
Obrazloženje materije podnio je gradonačelnik Hrvoje Košćec. 
 
Otvorena je rasprava.  
 
Stjepan Berulec:  
Ja sam samo htio čestitati na ovih par kilometara nogostupa i kanalizacije koje ste napravili ove godine od Komina 
do Goričice, ne znam gdi se stalo…. 
 
Dalibor Bastalec: 
Do Blaškovca… 
 
Stjepan Berulec: 
Čuda se toga napravilo… Prema tome, ovo je stvarno odlično odrađen posao. 
 
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, 

Žigrović Vlado. 

„Protiv“ su bili  Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip. 
 
„Uzdržan“ je bio Pecak Željko. 
 
Uz 13 glasova „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka  22. stavka 1.  
Zakona  o komunalnom gospodarstvu na području Grada Svetog Ivana Zeline u 2017. godini 

 
KLASA: 363-01/17-01/15 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 
 
 
Tekst Izmjena i dopuna Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 7. 
Donošenje Izmjena Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2017. godinu 

 
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa. 
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Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, 

Žigrović Vlado. 

„Protiv“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip. 
 
„Uzdržan“ je bio Pecak Željko. 
 
Uz 13 glasova „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2017. godinu 
 
KLASA: 612-01/17-01/03 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 
 
Tekst Izmjena Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 
Točka 8. 

Donošenje Izmjena Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
 
Odbor za sport raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Vlado Žigrović: 
Nastavno na moje pitanje sa jedne od ranijih sjednica Gradskog vijeća pitam da li su akceptirani zahtjevi 
Nogometnog kluba Croatia Hrastje? Tada je bilo rečeno da će im se rebalansom povećati sredstva obzirom da su 
ove godine ušli u veći rang. 
 
Hrvoje Košćec: 
Njihovi zahtjevi su akceptirani, oni se nalaze u rebalansu.  
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, 

Žigrović Vlado. 

„Protiv“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip. 
 
„Uzdržan“ je bio Pecak Željko. 
 
Uz 13 glasova „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 
 

Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 
 
KLASA: 620-01/17-01/01  
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UR.BROJ: 238/30-01/01-7-4 
 
 
Tekst Izmjena Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 9. 
Donošenje Izmjena Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Branka Hođa. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, 

Žigrović Vlado. 

„Protiv“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip. 
 
„Uzdržan“ je bio Pecak Željko. 
 
Uz 13 glasova „za“, 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  

 
Izmjene Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2017. godinu 

 
KLASA: 550-01/17-01/03 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 
 
 
Tekst Izmjena Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 10. 
Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu 

 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiju i istu podržao. 
Obrazloženje materije podnijela je Vlasta Kašnar. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Sever Vladimir: 
U ime kluba HSS-a pozdravljam povećanje poticajnih mjera za poljoprivredu i gospodarstvo, znamo da su oni glavni 
faktor razvoja naše ruralne sredine, iskreno se nadamo da porast neće biti samo za slijedeću godinu nego da će se 
taj trend nastaviti i kroz slijedeće godine, isto tako pozdravljam povećanje sredstava i poticaja za sport, i nadam 
se da će se te financije usmjeriti u pravom smislu te riječi zato što već dugi niz godina nemamo vrhunskih sportaša 
na našoj razini, ovo je lijepa prilika da ga u ovim godinama na domaćim terenima „sklesamo“.  
 
Bičak – Dananić Vesna: 
Stav SDP-a je da će biti uzdržan po proračunu, gradski odbor je jučer na svojoj sjednici većinom glasova donio 
takvu odluku, smatrajući kako Proračun za 2018. nije realan.  
 
Košćec Hrvoje: (čita) 
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Cijenjeni vijećnici, dozvolite mi još jedan mali komentar prije glasanja o proračunu; proračun je dosadašnjih godina 
bio način političkog obračunavanja, a trenutna zakonska regulativa je to promijenila na način da se sa 
izglasavanjem proračuna više ne ruši gradonačelnik, već se ponavljaju izbori za Gradsko vijeće. Zašto ovo govorim? 
Da bih naglasio da ovakvim prijedlogom proračuna i pozivom da glasate za njega ja osobno nemam nikakvih 
političkih motiva. Molim Vas da još jednom razmislite o projektima koji su navedeni u ovom prijedlogu. 
Izglasavanjem ili eventualnim neizglasavanjem proračuna Vi odlučujete ne o mojoj budućnosti već o budućnosti 
Grada Svetog Ivana Zeline i svih projekata koji su ovdje navedeni. Ako nema proračuna nema ni reciklažnog 
dvorišta, ni rotora, ni nadogradnje vatrogasnog centra  i drugih projekata. Ozbiljno će se zakočiti projekt 
Aquaparka Zelina koji se nalazi u završnoj fazi izrade glavnog projekta te izdavanja građevinske dozvole. 
Nedonošenje proračuna utječe na život naših građana. Stoga Vas molim da glasate „za“ proračun jer oko ovako 
bitnih stvari svi bi više-manje trebali imati određeni konsenzus bez obzira na stranačku pripadnost. Prostora za 
suprotstavljene stavove i drugačija mišljenja uvijek možemo imati, ali ovo je uistinu prilika da bez obzira na 
stranačku pripadnost  kažemo kako se možemo složiti oko stvari koje su od najvažnijeg interesa za građane Svetog 
Ivana Zeline. Siguran sam da bi građani umjesto izlaska na prijevremene izbore radije izabrali ove nabrojane 
projekte.  
 
Pecak Željko: 
Uključio bih se u raspravu; reći ću stav DPS-a.  
Kao i svih ovih prijašnjih godina, tako i u zadnje vrijeme, primijetili smo i uvijek smo upućivali i ukazivali na to da 
je svaki proračun u zadnje vrijeme bio populistički. Isto tako i ovaj je populistički. Što hoću reći? Cilj DPS-a nikad 
nije bio rušenje gradonačelnika, već je interes bio donijeti dobro i razvoj Gradu Svetom Ivanu Zelini. Prošla je i ova 
godina, opet smo vidjeli da se nije ostvario predviđeni i izglasani proračun i opet nikome ništa, prošla je godina 
dana, ništa se nije napravilo i opet idemo dalje. Ništa se ne razvija, ništa se ne radi  ili se radi jako slabo. Kad nitko 
ne želi komentirati, ja ću komentirati upravo zbog ovog izrečenog da je bio stav da se ruši gradonačelnik.  
Stav DPS-a nije rušiti gradonačelnika nego napraviti dobro  za Grad Zelinu, ali onda napraviti, a ne izglasati 
proračun koji nije realan i koji je teško ostvariv.  Ja ću također biti „uzdržan“. 
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Ćurko Filip, Pecak Željko. 
 
 
Uz 12 glasova „za“ i 5 „uzdržanih“ Gradsko vijeće je donijelo  
 

Proračun Grada Svetog  Ivana Zeline za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu 
 

KLASA: 400-08/17-01/02 

URBROJ: 238/30-01/01-17-4 

 
Tekst Proračuna nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
 

Točka 11. 
Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 

 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiju i istu podržao. 
Obrazloženje materije podnijela je Vlasta Kašnar. 
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Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 

„Za“ su bili:  Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Ćurko Filip, Pecak Željko. 
 
Uz 12 glasova „za“ i 5 „uzdržanih“ Gradsko vijeće je donijelo  
 

Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
 
KLASA: 400-08/17-01/03 
URBROJ: 238/30-01/01-17-4 
 
 
Tekst Odluke  nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 12. 
Donošenje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Svetom Ivanu Zelini u 

2018. godini 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
Obrazloženje materije podnio je gradonačelnik Hrvoje Košćec. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Ćurko Filip, Pecak Željko. 
 
Uz 12 glasova „za“ i 5 „uzdržanih“ Gradsko vijeće je donijelo  
 

Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Svetom Ivanu Zelini u 2018. godini 
 

KLASA: 363-01/17-01/16 
 

 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 
 
 

Točka 13. 
Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. stavka 1.  Zakona  o 

komunalnom gospodarstvu na području Grada Svetog Ivana Zeline u 2018. godini 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnio je gradonačelnik Hrvoje Košćec. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 

UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 



11 
 
 
„Za“ su bili:  Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Pecak Željko, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović 

Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Ćurko Filip 
 
Uz 13 glasova „za“ i 4 „uzdržana“ Gradsko vijeće je donijelo  
 

Program održavanja komunalne infrastrukture za djelatnosti iz članka 22. stavka 1.  Zakona  o komunalnom 
gospodarstvu na području Grada Svetog Ivana Zeline u 2018. godini 

 
KLASA: 363-01/17-01/17 
UR.BROJ:238/30-01/01-17-4 
 
Tekst  Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 14. 
Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2018. godinu 

 
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnijela je  Hođa Branka. 
 
19,55 – izlazi Ćurko Filip 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Pecak Željko 
 
Uz 12 glasova „za“, 4 „uzdržana“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

Program javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2018. godinu 
 
KLASA: 612-01/17-01/04 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 
 
 
Tekst  Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 15. 
Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 

 
Odbor za sport raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnijela je  Hođa Branka. 
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Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili:  Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Pecak Željko 
 
Uz 12 glasova „za“, 4 „uzdržana“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

Program javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
 
KLASA: 620-01/17-01/02 
UR.BROJ:  238/30-01/01-17-4 
 
Tekst  Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 16. 
Donošenje Socijalnog programa Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 

 
Obrazloženje materije podnijela je  Hođa Branka.  
19,57 ulazi Ćurko Filip 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ su bili: Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Pecak Željko, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović 

Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Bičak – Dananić Vesna, Ćurko Filip  
 
Uz 13 glasova „za“ i 4 „uzdržana“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

Socijalni program Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu  
 
KLASA: 550-01/17-01/04 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-04 
 
Tekst  Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 
 
 

Točka 17. 
Donošenje Odluke o potporama u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 

 
Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vodoprivredu raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnio je Mahnet Dragutin. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o potporama u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu 
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KLASA: 320-01/17-01/28 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 18. 
Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću i 

članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2018. godinu 
 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnio je Mahnet Dragutin. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Pecak Željko: 
Kao što sam predlagao i prije nekoliko godina, ponovno predlažem da članovi Odbora Gradskog vijeća koji nisu 
članovi Gradskog vijeća također dobivaju naknadu. Mislim da nije u redu da samo članovi Gradskog vijeća imaju 
naknadu za dolazak i učešće u gradskim odborima i da i stranka dobije  tih 100,00 kuna. Mislim da to treba mijenjati 
jer nema smisla da čovjek mora biti vijećnik da bi stranka dobivala.  
 
Košćec Hrvoje: 
Zahvaljujem na prijedlogu, razmotrit ćemo zakonske mogućnosti i ako je moguće na jednoj od idućih sjednica 
primijeniti Vaš prijedlog. 
 
 
Mahnet Dragutin:  
Novi Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi je predvidio da će 
naknade dobivati samo po prisustvu sjednicama što bi se analogno trebalo primijeniti i na odbore Gradskog vijeća, 
a na Gradskom vijeću je da donese odluku o naknadi članovima Odbora koji nisu članovi Gradskog vijeća. 
 
Berulec Stjepan: 
Ja bih imao jedan komentar na ovo; pošto mi praktički vrlo malo radimo a i nemamo priliku, kad nešto predložimo 
odmah nam se svi smiju,  četiri kandidata za gradonačelnika su ovdje nazočna koja su svi u svojim programima 
rekli da ako dođu u poziciju da budu gradonačelnici, između ostalog Vi gospodine predsjedniče ovoga vijeća, da 
će spustiti svoju plaću bitno dole. Pa ajmo za slijedeću sjednicu, ako budete još uvijek Vi predsjedavali, staviti u 
dnevni red to pitanje da mi skinemo plaće tim zaposlenicima našega Grada, jer vidimo da budžet nije realiziran, 
novi sigurno ne bude realiziran, a onda i nama skinite sve to skupa, jer ionako ono što dobijemo, zapravo vrlo malo 
radimo, ne dogovaramo se ništa, danas raspravljamo o stvarima a da se nismo sjeli ko ljudi pa se probali dogovoriti. 
Tu smo opet nabrojali cijela čuda stvari koja se ne budu realizirala ko ni prošle godine i tražiti ćemo izgovore zašto 
se to nije realiziralo. Prema tome točka dnevnog reda, ja sam i od Vas očekivao da bude bila, da razgovaramo o 
primanjima, plaćama ili bilo čemu zaposlenika Grada i pročelnika  i gradonačelnika i nas onda svih skupa koji 
učestvujemo tu koliko učestvujemo.  Ako budete stavili Odbore onda i to stavite u dnevni red. 
 
Pecak Željko: 
Ja ne bih razgovarao o plaćama zaposlenika Grada, jer ti ljudi koji nisu došli iz politike, njima možda treba i povećati 
plaću. Ne znam kakve su plaće momentalno, dakle ti ljudi rade. Ali svi oni koji dolaze iz politike, misli da o tome bi 
se trebalo raspraviti i tu dajem kolegi vijećniku za pravo.   
 
 
Prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
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Odluku o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću i članova 
Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2018. godinu 

 
KLASA: 121-01/17-01/01 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 

 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 19. 
Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o porezima Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Odbor za financije i proračun raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnio je Mahnet Dragutin. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

Odluku o izmjeni Odluke o porezima Grada Svetog Ivana Zeline 
 
KLASA: 410-01/17-01/03 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-13 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 
Točka 20. 

Donošenje Odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne vodoopskrbe i javne odvodnje 
 
Odbor za komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 
 
Obrazloženje materije podnio je gradonačelnik Hrvoje Košćec. 
 
20,08 – izlazi Bičak - Dananić Vesna 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 

 

„Za“ su bili:  Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – Filipović Štefica, Kralj 

Marija,  Pecak Željko Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, Vukelić Dražen, Žigrović 

Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip 
 
Uz 13 glasova „za“ i 3 „uzdržana“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

Odluku o obračunu i naplati naknade za razvoj sustava javne vodoopskrbe i javne odvodnje 

 
KLASA: 325-03/17-01/01 
UR.BROJ:238/30-01-01/17-4 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
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Točka 21. 
Donošenje 

A) Zaključka o prihvaćanju Izvješća o  radu Savjeta mladih Grada Svetog Ivana Zeline  za  2016. godinu 
B) Zaključka o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Svetog Ivana Zeline  za 2018. godinu 

 
Obrazloženja materije podnio je Dragutin Mahnet. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlozi su dati na usvajanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 
 

Z A K L J U Č A K 
 

I. 
Prihvaća se izvješće o radu Savjeta mladih grada Svetog Ivana Zeline za 2016. godinu. 

 
II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, službenom 
glasilu Grada Sv. Ivana Zeline. 
 

KLASA: 021-01/17-01/01 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-3 

I 
 

Z A K L J U Č A K 
O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA 

SAVJETA MLADIH GRADA SVETOG IVANA ZELINE ZA 2018.g. 
 

I. 
Odobrava se Program rada Savjeta mladih grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu u tekstu koji se 

prilaže ovom Zaključku i čini njegov sastavni dio. 
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama“, službenom 

glasilu Grada Sv. Ivana Zeline. 
 

KLASA: 021-01/17-01/02 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-3 

 
 

 
Točka 22. 

Donošenje 
A) Analize o stanju sustava zaštite i spašavanja, odnosno sustava civilne zaštite na području Grada 

Svetog Ivana Zeline za  2017.  godinu 
B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu s 

financijskim učincima za razdoblje od 2018. do 2020. godine 
 

Obrazloženja materije podnijela je Branka Hođa. 
 
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlozi su dati na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 

A) Analizu  o stanju sustava zaštite i spašavanja, odnosno sustava civilne zaštite na području Grada 
Svetog Ivana Zeline za  2017.  godinu 



16 
 

 
KLASA: 810-01/17-01/05 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-2 
 

 
B) Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2018. godinu s 

financijskim učincima za razdoblje od 2018. do 2020. godine 
 
KLASA: 810-01/17-01/06 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-2 
 
Tekstovi Analize i Plana nalaze se u prilogu ovog Zapisnika i njegov su sastavni dio. 
 
 

 

Točka 23. 

Donošenje Odluke o imenovanju ravnatelja Muzeja Sveti Ivan Zelina 

 

Obrazloženje Odluke podnijela je Branka Hođa. 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

Odluku o imenovanju ravnatelja Muzeja Sveti Ivan Zelina 

 

KLASA:  013-03/17-01/30 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-9 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 

Točka 24. 

Donošenje Odluke o imenovanju ravnatelja Gradske knjižnice Sveti Ivan Zelina 

 

Obrazloženje Odluke podnijela je Branka Hođa. 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

Odluku o imenovanju ravnatelja Gradske knjižnice Sveti Ivan Zelina 

 

KLASA: 013-03/17-01/29 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-8 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 

Točka 25. 

Donošenje Odluke o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 

 

Obrazloženje Odluke podnijela je Branka Hođa. 

 

20,20 – izlazi Bastalec Dalibor 
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Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

Odluku o imenovanju vršitelja dužnosti ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Sveti Ivan Zelina 

 
KLASA: 013-03/17-01/28 
 UR.BROJ: 238/30-01/01-17-5 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 

Točka 26. 
Donošenje  Zaključka o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Zelinskih komunalija d.o.o. 

 
Obrazloženje materije podnio je Dragutin Mahnet. 
Otvorena je rasprava. 
20,21 – ulazi Bastalec Dalibor 
 
 
Stjepan Berulec:   
Prvo, kad je izabran gospodin Ponoš, mi smo komentirali tu, on je već bio na radnom mjestu na kojem je sada, da 
vjerojatno to neće moći raditi jer je to sukob interesa. Međutim, ispali smo onda smiješni i tak je to prihvaćeno. 
Isto sad smatram da ove prijedloge koje radite, zašto se neko ne uzme iz struke, pa neka bude iz bilo koje stranke 
druge. Nadzorni odbor treba biti nešto  koji će predlagati neke stvari. Ja znam da je Marija nezamjenjiva kao osoba  
ona je stručnjak i za vrtiće, stručnjak je za mnoge stvari u Zelini, al baš ne znam kakve ona veze ima sa 
gospodarstvom. Ja mislim da vi imate i u svojoj stranci tamo gospodarstvenika, a vjerojatno ćemo, evo, to si 
zapišite slobodno, neka uđe, za par dan kad bude bila rošada svega ovoga skupa tu, onda bude i neka druga stranka 
tražila svojega čovjeka, opet budemo radili neke preinake. Bolje da je Vlado Žigrović predložil tko bude ušao u taj 
Nadzorni odbor jer oni budu isto sad tražili nekoga svojega. Možda bu moral netko iz HSS-a izaći van pa budemo 
opet morali birati nove ljude. Zato sam Vas pital na početku jel imate većinu, odite se najprije dogovorite, da ne 
glasamo svaki drugi put o nekakvim tim promjenama, zamjenama  i ne znam čemu. 
 
Darko Bistrički: 
Hvala lijepo, ovo ćemo protumačiti kao komentar. 
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
„Za“ su bili: Bičak – Dananić Vesna, Bistrički Darko, Fučkan Zoran, Gjurašin Miroslav, Gregurić Ina, Kamenarić – 

Filipović Štefica, Kralj Marija,  Pecak Željko, Potočki Krešimir, Ratkajec Berislav, Sever Vladimir, Večaj Vladimir, 

Vukelić Dražen, Žigrović Vlado. 

„Uzdržani“ su bili: Bastalec Dalibor, Berulec Stjepan, Ćurko Filip  
 
Uz 14 glasova „za“ i 3 „uzdržana“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  
 

ZAKLJUČAK  
 

I. 
Predlaže se Skupštini društva Zelinske komunalije d.o.o. da u nadzorni odbor društva Zelinske 

komunalije d.o.o., izabere Mariju Kralj, Obrež Zelinski 1b, Sv. Ivan Zelina. 
 

 
II. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 
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KLASA: 013-03/17-01/26 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-5 
 
 

Točka 27. 
Donošenje  Zaključka o prijedlogu izbora člana Nadzornog odbora Voodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke 

županije d.o.o. 
 

Obrazloženje materije podnio je Mahnet Dragutin. 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo 

 
Z A K L J U Č A K 

 
I. 

Predlaže se Skupštini društva Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke županije d.o.o. da u nadzorni odbor 
društva Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke županije d.o.o., izabere Anitu Findri Ratkajec, Vladimira Nazora 
82, Sv. Ivan Zelina. 
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 
KLASA: 013-03/17-01/32 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-3 
 

 

Točka 28. 

Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja u                               

  dječjim vrtićima kojima  Grad Sveti Ivan Zelina nije osnivač 

  
Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 

Obrazloženje materije podnijela je Hođa Branka. 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

Odluku o izmjeni Odluke o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja u   dječjim vrtićima 

kojima  Grad Sveti Ivan Zelina nije osnivač 

 
ODLUKU 

o izmjenama Odluke o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja  
u dječjim vrtićima kojima  Grad Sv. Ivan Zelina nije osnivač 

 
Članak 1. 

U Odluci o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima kojima Grad 
Sv. Ivan Zelina nije osnivač („Zelinske novine“, br. 12/16) u članku 2. stavak 1. mijenja se i glasi: 

„Sufinanciranje iz gradskog Proračuna za redoviti 10-satni program predškolskog odgoja i obrazovanja 
te za program djece s teškoćama neovisno o vremenu trajanja programa, iznosi kako slijedi: 

 
- za jedno (prvo) dijete smješteno u vrtić  950,00 kuna 
- za drugo dijete smješteno u vrtić 1.000,00 kuna 
- za treće i svako sljedeće dijete smješteno u vrtić 1.200,00 kuna   
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- za dijete samohranog roditelja 1.050,00 kuna 
- za dijete s teškoćama (tjelesnim, senzoričkim, komunikacijskim, govorno-jezičnim 

ili intelektualnim) utvrđenim rješenjem/ nalazom/ mišljenjem mjerodavnog tijela 1.350,00 kuna“ 
 

Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu 01. siječnja 2018. godine, a objavit će se u «Zelinskim novinama» službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 601-01/17-01/01 
UR.BROJ: 23/30-01/01-17-4 
 
 

Točka  29. 
Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na  Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada  Dječjeg vrtića Proljeće 
 

Odbor za kulturu, školstvo i predškolski odgoj raspravljao je o ovoj materiji i istu podržao. 

Obrazloženje materije podnijela je Hođa Branka. 

Pod ovom točkom nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

ZAKLJUČAK 
o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika  

o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 
 

 
I. 

Daje se suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu 
rada Dječjeg vrtića Proljeće, utvrđen od Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Proljeće na 76. sjednici održanoj dana 05. 
prosinca 2017. godine, a koji Prijedlog je sastavni dio ovog Zaključka. 

  
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” službenom 

glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

KLASA: 601-01/17-01/02 
UR.BROJ: 238/30-01/01-17-4 
 

 

Sjednica je završila s radom u 20,30  sati. 

 

        ZAPISNIČAR:       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

               GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 

Sabrina Mužar – Hrnčić       Darko Bisrički, struc.spec.ing.građ. 

 


